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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOM (2010) 0545
Forslag til Rådets forordning om fastsættelse af EU-fartøjers fiskerimuligheder
for visse dybhavsbestande for 2011 og 2012

Spørgsmål 3
Ministeren har til 24 timer den 23. november 2010 antydet, at grunden til at han
ikke arbejder mere intensivt for at få dybhavsarter bedre beskyttet er, at en så-
dan aktivitet kunne medføre gengældelsesaktioner fra medlemslande, der har
økonomiske interesser i dybhavsfiskeri: "Det, Kommissionen foreslår, lægger vi
os som regel tæt op ad. Det nytter ikke at sige nej til alt, der ikke ligger inden for
Danmarks kommercielle interesser. Det kan jo også blive payback time." Finder
ministeren på denne baggrund det betryggende, at beskyttelse af kommercielle
fiskearter er overladt til fiskeriministrene, og hvilke argumenter fra EU's natur-
beskyttelseslovgivning og de internationale naturbeskyttelseskonventioner,
som Danmark og EU har tiltrådt, anvender ministeren - tilsyneladende uden
succes - i forhandlingerne med sine fiskeriministerkolleger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne-Marie Meldgaard
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